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Zwracam sig z profb4 o podjgcie dnalah nnierzajacych do utwardzenia nawierzchni ulic:

Flisackiej i Korabnickiej, kt6re majduj4 sig w fatalnym stanie azk'ethdym intensywnym opadem

deszcnt sytuacja staje sig coraztrudniejsza. Proponujg, by w budzecie na2019 wygospodarowai

Srodki chociazby na dokumentacjg projektow4 ww. zadania.
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